
 

 

Styrelsemöte 2020-06-11 
Närvarande: Annica, Christian, Pär, Tomas, Fredrik och Anna 

 

1. Genomgång av tidigare protokoll 

2. Kvarstående punkter från tidigare protokoll och städdag 

Vi fyller inte på sandlådan i år utan skjuter det till våren 2021. 

Filmning av avloppsstam (Pär kontaktar Per M) 

Målning av knutar och garagevägg (Annica frågar runt i området efter frivilliga, Lasse 
målar eventuellt knutarna) 

Turordningslista för styrelsedeltagande uppdateras av Annica och Pär. 

              Annica tar fram åtgärdslista för underhåll i området.              

Beslut om hjärtstartare blir en punkt till nästa årsmöte då kostnaden inte är ringa. 

              Hjärtstartare: 12 375 kronor 

              Värmeskåp: 6000 kronor 

              Underhåll:   1175 kronor/år 

Beslut om skyltar, Annica beställer skyltar som förklarar vad som ska kastas i 
respektive kärl. Dessa ska placeras inne i varje fraktion.  

Åtgärdade punkter: 

Kontaktvägar, asfalt, överlämning från tidigare styrelse, nycklar och behörigheter till 
samfällighetens konto. 

3. Bryggan, Annica har haft bra kontakter med kommunen. Hon har förklarat att vi 
inte har ägandeskap för denna. Anmälan runt bryggan har kommit in redan 2013 till 
kommunen och nu som först har åtgärder börjat vidtas, bollen om vidare åtgärder 
ligger nu hos kommunen. 

 

4. Punkter inför nästa möte är de utestående enligt ovan, samt kräftskivans vara eller 
icke vara utifrån aktuell Coronasituation. Datum för ev kräftskiva är 29 augusti. 

 

5. Nästa möte blir 13 augusti kl 17:00 på Annica och Eriks veranda. Maria skickar ut 
en kallelse. 

 

Vid tangenterna 

Anna Valdén 


